

Certificate of Registration



The Governing Board of
Q.A. International Certification Limited
hereby grants to:

Zhuhai King Tech-Print Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 9144040005371084XM
Registration No.: QAIC / CN / 145433

*(hereinafter called the Registered Company) the right to be listed in the Directory of Registered Companies in respect of the services listed below. These services shall be offered by the Registered Company at or from only the active business address given below in accordance with the environmental management system in compliance with **ISO 14001:2015**.*

Business License Address:

**Suite A, B, 4/F, Phase 1 Workshop, No.3, Pingxi 5th Road, Nanping Technology Industrial Park,
Zhuhai City, Guangdong Province, P.R. China**

Active Business Address to which this Certificate is registered:

**Suite A, B, 4/F, Phase 1 Workshop, No.3, Pingxi 5th Road, Nanping Technology Industrial Park,
Zhuhai City, Guangdong Province, P.R. China**

Approved Scope to which this Certificate refers:

The Manufacture of Toner Cartridge and Management of Related Environmental Aspects.

(Please note that the above scope represents the certified activity of the named organization and as such, the organization may undertake additional activities that are not covered under this certification).

Signed for and on behalf of the Board

CHIEF EXECUTIVE

SCHEME MANAGER

Certificate Issue Date : 6th November 2020 - Certificate Renewal Before : 5th November 2021
Date of Initial Registration : 14th October 2014 - Re-Certification Before : 5th November 2023

This Certificate of Registration is granted subject to the Regulations approved by the Board.
The information of this certificate can be searched on the website of CNCA (www.cnca.gov.cn).
The certified organization should apply for regular audit to maintain its qualification.

QA INTERNATIONAL

Q.A. International Certification Ltd.
Dudley Court
Dudley Road
Darlington
United Kingdom
DL1 4GG

Tel: +44 (0)1325 384272
Fax: +44 (0)1325 480980
www.qai.co.uk



The use of the Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the accreditation certificate number 046.

Certificate of Registration



QA 国际认证有限公司董事局授权上海凯瑞克质量体系认证有限公司授予:

珠海科霆打印科技有限公司

统一社会信用代码: 9144040005371084XM

注册号: QAIC/CN/145433

上述公司依其认证地址及认证范围, 本认证机构确认其环境管理体系符合 **ISO 14001:2015** 标准,
在持续遵循有关服务及认证条款之下, 准予该公司的认证注册。

注册地址: 广东省珠海市南屏科技工业园屏西五路 3 号一期厂房第四楼 A、B

审核地址: 广东省珠海市南屏科技工业园屏西五路 3 号一期厂房第四楼 A、B

认证范围: 硒鼓的生产及其相关环境管理活动

(请注意以上范围代表组织已获认证的活动; 组织可能从事的其他活动不包括在此认证范围内)

董事会授权签名

CHIEF EXECUTIVE

SCHEME MANAGER

本次发证日期: 2020 年 11 月 06 日 - 下次审核截止日期: 2021 年 11 月 05 日

首次注册日期: 2014 年 10 月 14 日 - 注册有效截止日期: 2023 年 11 月 05 日

董事局按规定授权本证书注册

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效

QA INTERNATIONAL

ACCREDITED OFFICE:
Q.A. International
Dudley Court
Dudley Road
Darlington
Co. Durham
DL1 4GG

Tel: +44 (0)1325 384272
Fax: +44 (0)1325 480980
www.qai.co.uk

ISSUING OFFICE:
QAIC (China)
Boni Centre, Room 901
No. 6, Alley 299
Jiangchang West Road
Shanghai
P. R. China, Postcode: 200072

Tel: 0086-21-31017383
Fax: 0086-21-31017385
www.qaic-china.net



VALIDATE THIS CERTIFICATE AT THE ACCREDITED OFFICE SHOWN ABOVE - UKAS ACCREDITATION HOLDER No. 046

The use of the Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the accreditation certificate number 046.